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Protokół Nr LV/23 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 29 czerwca 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1114. 

 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Karolina Kozłowska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka  

3. Stanisław Szczepan Kietliński 

4. Krzysztof Koc 

5. Zygmunt Józef Kosk 

6. Tadeusz Łopaciuk 

7. Antoni Malinowski 

8. Dorota Niemyjska 

9. Maria Jadwiga Radziszewska 

10. Włodzimierz Słonecki 

11. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

12. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

- Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

- Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy  

- Przemysław Ślepowroński – radca prawny, 

- sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

- kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił wszystkich o powstanie  

i uczczenie minutą ciszy tragicznie zmarłego sołtysa sołectwa Wojtkowice – Glinna 

śp. Sylwestra Zabijaka. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który 

powitał Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, 

Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, dyrektorów  
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i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących 

zarządów osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszkańców miasta i gminy 

przybyłych na sesję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 13 i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 

– 2037, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki w trybie 

bezprzetargowym, 

5) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych, 

6) zmiany uchwały nr 121/XVIII Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27.02.2020 

r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec, 

7) zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, poboru i terminów płatności, 

8) wzniesienia pomnika Matki Sybiraczki w Ciechanowcu, 

9) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Ciechanowiec, 

10) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2023”. 

7. Informacja o działalności Biblioteki i Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu 

za 2022 rok. 

8. Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków  

i Petycji w 2022 roku. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Sprawy różne i wnioski. 

11.  Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni 

otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.  

Propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek 

od Burmistrza Ciechanowca o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 ppkt 11 

projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Łempicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem 

wniosku o uzupełnienie porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania imienia 

Szkole Podstawowej w Łempicach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 2  

Proponowany porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 

– 2037, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki w trybie 

bezprzetargowym, 

5) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników  
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w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych, 

6) zmiany uchwały nr 121/XVIII Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27.02.2020 

r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec, 

7) zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, poboru i terminów płatności, 

8) wzniesienia pomnika Matki Sybiraczki w Ciechanowcu, 

9) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Ciechanowiec, 

10)  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2023”, 

11)  nadania imienia Szkole Podstawowej w Łempicach. 

7. Informacja o działalności Biblioteki i Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu 

za 2022 rok. 

8. Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków  

i Petycji w 2022 roku. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Sprawy różne i wnioski. 

11.  Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad po zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad po 

zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że na ostatniej sesji 

nie został przyjęty protokół z LIII sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LIII sesji bez odczytania i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LIII sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LIII sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LIV sesji bez odczytania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LIV sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LIV sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  

z pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w sprawozdaniu poinformował, że: 
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- 17 maja odbyła się sesja, 

- 17 maja odbyło się uroczyste podpisanie umowy na wykonanie zadania 

pn.  „Przebudowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu łącznie z usługami 

projektowymi – opracowania dokumentacji projektowej na podstawie dotychczasowej 

dokumentacji projektowej oraz OPZ”. Wykonawcą zadania jest firma INERHALL Sp. 

z o.o., z Katowic na kwotę 18 982 849,21 zł. Dotacja z budżetu państwa w ramach 

Polskiego Ładu wynosi 10 800 000,00 zł, wkład własny 8 182 849,21 zł, 

- 29 maja zlecono wykonanie koncepcji oraz przeprowadzenie procedowania 

terenów inwestycyjnych przy obwodnicy drogi wojewódzkiej nr 690 w kierunku 

Siemiatycze oraz drogi wojewódzkiej nr 681 w kierunku Bielska Podlaskiego, 

- 1 czerwca przekazano Kołom Gospodyń Wiejskich z terenu gminy Ciechanowiec 
sprzęt kupiony w ramach realizacji projektu „Ciechanowiec przeciwko przestępczości 
- piknik rodzinny z udziałem służb mundurowych”. 
Projekt jest finansowany ze środków Ministerstwa Sprawiedliwości w ramach 
Funduszu Sprawiedliwości. Wartość dofinansowania to 20 000 zł. 
Sprzęt gastronomiczny odebrali przedstawiciele Kół Gospodyń Wiejskich z terenu 
gminy:  
KGW Bujeneczki w Bujence,  
KGW Basiewianki w Kocach Basiach,  
KGW Skórzeckie Perełki w Skórcu,  
KGW Kukawka w Pobikrach,  
KGW Zdrojanki w Radziszewie Sieńczuch,  
KGW Przybyszanki w Przybyszynie  
i KGW Kozarzanki w Kozarzach, 
- 1 czerwca została podpisana umowa między Województwem Podlaskim a Gminą 
Ciechanowiec na przyznaną dotację w kwocie 26 tys.  z przeznaczeniem na zakup 
samochodu pożarniczego dla OSP Ciechanowiec, 
- 4 czerwca na placu przy szkole podstawowej odbyła się akcja „Motoserce”. 
Wydarzeniu towarzyszył piknik rodzinny z wieloma atrakcjami oraz zawody 
spławikowe. Celem akcji była promocja krwiodawstwa i zbiórka krwi. W specjalnie 
podstawionym krwiobusie oraz punkcie mobilnym zorganizowanym w sali 
gimnastycznej ten cenny surowiec oddało 72 osoby, dzięki którym łącznie zebrano 
32,4 litra. To 10 litrów więcej, niż udało się zebrać w ubiegłym roku, 
- w dniach od 6 do 20 czerwca do 20 czerwca 2023 r. członkowie Młodzieżowej 
Drużyny Pożarniczej działającej przy OSP w Ciechanowcu uczestniczyli w obozie 
profilaktyczno-szkoleniowym w Ośrodku Wypoczynkowym BAJKA w Wałdowie pod 
Ostródą.  
W pierwszym tygodniu młodzieży towarzyszyli członkowie Zarządu OSP w 
Ciechanowcu: Prezes Marek Klejzerowicz, Naczelnik Sebastian Pieniek oraz 
Gospodarz i jednocześnie Opiekun MDP Tomasz Szcześniak. W drugim tygodniu 
druhowie Szymon Stelengowski i Przemysław Pełszyk. Wychowawcą na obozie była 
Magdalena Kondraciuk, a kierownikiem wyjazdu Eugeniusz Święcki. 
Program obozu zawierał elementy szkoleniowe, wypoczynkowe, jak i profilaktyczne. 
W czasie trwania obozu zrealizowany został częściowo program szkoleniowy MDP 
obejmujący następujące elementy: ratownictwo medyczne wg procedur Państwowej 
Straży Pożarnej, sprzęt pożarniczy oraz podstawy działań gaśniczych, organizacja 
służby w ochronie przeciwpożarowej, podstawowe elementy musztry. 
W czasie wolnym od zajęć realizowany został również program zajęć kulturalno-
rekreacyjnych: gry zespołowe (piłka nożna, siatkówka, koszykówka, paintball), 
tematyczne prelekcje i pogadanki, plażowanie, kajaki, kąpiel w jeziorze, rejs po 
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jeziorze Drwęckim, wycieczki krajoznawcze, nauka tańca, dyskoteki. 
Organizacja obozu była możliwa dzięki dofinansowaniu otrzymanemu z Komendy 
Głównej Państwowej Straży Pożarnej oraz wsparciu finansowemu gminy 
Ciechanowiec, 
- 7 czerwca ogłoszono kolejny przetarg na przebudowę drogi gminnej Relacji Pobikry 
-Radziszewo Króle. Otwarcie ofert odbyło się 22 czerwca, wpłynęły  3 oferty. 
„Czystość” Spółka Jawna z Wołomina na kwotę 3 259 663,91 zł, „STRABAG” Sp. z 
o.o. z Pruszkowa na kwotę 3 616 771,80 zł i Przedsiębiorstwo Robót Drogowych 
„TRAKT” Wysokie Mazowiecki na kwotę 2 889 310,50 zł, 
- 9 czerwca Odbyła się uroczysta sesja Rady Miejskiej na której honorowe 
obywatelstwo otrzymała Pani Dorota Łapiak – dyrektor Muzeum Rolnictwa w 
Ciechanowcu, 
- 9 czerwca gmina ogłosiła zapytanie ofertowe na zadanie dotyczące opracowania 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej dotyczącej rozbudowy Centrum 
Turystycznego we wsi Malec. Wpłynęło 5 ofert, najkorzystniejszą za kwotę 40 000,00 
zł złożyła firmę Ala Architektura z Białegostoku którą wybrano do realizacji, 
- 12 czerwca ogłoszono kolejny przetarg na przebudowę odcinka drogi gminnej 
Radziszewo-Króle o łącznej długości 407,5 m. W wyniku ogłoszonego postępowania 
nie wpłynęła żadna oferta na to zadanie. W dniu 28 czerwca po raz kolejny przetarg 
ponowiono, 
- 12 czerwca Miejska Biblioteka Publiczna w Ciechanowcu otrzymała dofinansowanie 
z Narodowego Centrum Kultury w wysokości 100 000 zł w ramach konkursu BLISKO 
(2023-2024), stanowiącego element Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 
2.0 na lata 2021-2025 na realizację dwuletniego zadania "Biblioteka źródłem 
inspiracji". 
Dzięki pozyskanym środkom biblioteka, wspólnie z zaangażowanymi partnerami, 
zrealizuje w okresie dwóch najbliższych lat wiele wydarzeń artystycznych m.in.: 
warsztaty poetyckie, spotkania autorskie, warsztaty poezji śpiewanej, pikniki 
plenerowe, warsztaty filmowe, warsztaty z tworzenia komiksów, zajęcia teatralne, 
spektakle, koncerty. Dodatkowo w 2024 roku zostanie ogłoszony konkurs na 
realizację oddolnych inicjatyw mieszkańców, w ramach którego zostaną wyłonione 
trzy inicjatywy, które będą realizowane wspólnie z przedstawicielami społeczności 
lokalnej, 
- 20 czerwca podpisano umowę z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej na usuwanie foli z odpadów rolniczych – na kwotę 111 776 zł. 
Następnym krokiem będzie ogłoszenie zapytania ofertowego na wyłonienie firmy 
odbierającej, 
- 21 czerwca ogłoszono kolejny nabór na budowy, przebudowy, remonty dróg  ze 
środków Rządowego Rozwoju Funduszu Dróg.  
W urzędzie trwają prace nad złożeniem wniosków na  
pozyskanie dofinansowania. Kwota środków przeznaczonych na zadania powiatowe i 
gminne w województwie podlaskim wynosi 340 660 821,57 zł, 
- 21 czerwca odbyły się wybory sołtysa w Wojtkowicach Glinnie. 
Sołtysem wybrany został Pan Kamil Skibniewski, 
- 23 czerwca była obchodzona 82. rocznica zbrodni sowieckiej w lesie zwanym 

"Moskiewskim Mostem” koło Zabłudowa.  

W 82. rocznicę tych tragedii, oddano cześć pomordowanym. W hołdzie pamięci pod 

pomnikiem w miejscu masakry, złożono kwiaty i zapalono znicze. W uroczystości 

uczestniczyli członkowie rodzin ofiar zbrodni, przedstawiciele władz samorządowych, 

księża oraz mieszkańcy Gminy Zabłudów.  

Samorząd Gminy Ciechanowiec reprezentowali: 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, 
Radni Rady Miejskiej Maria Radziszewska i Antoni Malinowski, Dyrektor Żłobka 
Miejskiego Weronika Olędzka, pracownicy Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu, 
przedstawiciele Młodzieżowej Rady Miejskiej oraz Młodzieżowej Drużyny 
Pożarniczej, a także poczty sztandarowe Gminy Ciechanowiec, Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu oraz Szkoły Podstawowej im. 
Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu, 
- 23 czerwca w związku z ogłoszeniem kolejnego  naboru Edycja 6 PGR trwają prace 
nad złożeniem wniosku z Rządowego Funduszu Polski Ład – Program Inwestycji 
Strategicznych. W ramach naboru można złożyć dwa wnioski do kwoty dwóch i 
pięciu milionów zł, 
- 29 czerwca złożono do Ministra Sportu i Turystyki wniosek o dofinansowanie (w 
ramach Programu OLIMPIA) budowy hali sportowej polegającej na zadaszeniu 
boiska przy Szkole Podstawowej w Łempicach – hala zostanie wyposażona  
w 4 laserowe stanowiska strzeleckie, zgodnie z wymaganiami programu.  
Całkowita wartość zadania 2.225 070 zł, w tym dofinansowanie 1 530 000 zł i udział 
własny 695 070 zł, 
- trwają prace nad złożeniem wniosków na dofinansowanie w programach: 
1. program PFRON - „Dostępna przestrzeń publiczna”: 

• moduł A: likwidacja barier architektonicznych lub informacyjno-

komunikacyjnych przez jednostki samorządu terytorialnego lub ich jednostki 

organizacyjne – w ramach modułu zostanie złożony wniosek o dofinansowanie 

montażu windy w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu; 

• moduł C: utworzenie dostępnych lub poprawa dostępności placów zabaw 

przez jednostki samorządu terytorialnego lub ich jednostki organizacyjne, 

kościoły lub inne związki wyznaniowe oraz ich osoby prawne oraz organizacje 

pozarządowe – w ramach modułu zostanie złożony wniosek na place zabaw 

na wyspie nad zalewem w Ciechanowcu oraz przy szkole podstawowej w 

Łempicach; 

W ramach programu można otrzymać do 80% dofinansowania, a maksymalna 
wysokość kwoty dofinansowania w obu modułach nie może być wyższa niż 
550 tysięcy złotych; 

2. Podlaski Urząd Wojewódzki w Białymstoku - dopłata ze środków Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie województwa podlaskiego 

• zostanie złożony wniosek o dofinansowanie tras, które pokrywają się z trasami 

dowozu dzieci do szkół oraz, w miarę możliwości, na trasę Ciechanowiec-

Czyżew 

Dopłata z Funduszu nie może być wyższa niż 3 zł do wozokilometra. Wkład 
organizatora, czyli gminy, musi wynosić minimum 10% deficytu. 

3. Program INTERREG NEXT Polska – Ukraina 

W ramach naboru wraz z gminą partnerską z Ukrainy można pozyskać kwotę  

w wysokości do 2,5 mln. euro. 

Wspólne przedsięwzięcie jakie planujemy zrealizować to wspieranie dostępu do 

wody oraz zrównoważonej gospodarki wodnej, poprawa publicznej sieci 

wodociągowej, 

- 29 czerwca o godzinie 11 odbyło  się uroczyste podpisanie umowy na budowę 

bloku komunalnego. Wykonawcą zadania jest firma SOKOŁOWSCY 
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NIERUCHOMOŚCI Sp.z o.o., z Warszawy – Wartość kontraktu wynosi  

12 301 200,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 

między sesjami interpelacje nie wpłynęły i zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że budżet zmniejszono o kwotę ponad 

20 000 000,00 zł z uwagi na przesunięcie terminu realizacji inwestycji 

zaplanowanych na rok 2023 t.j.: 

- 10 800 000,00 zł - środki z budżetu państwa w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa Stadionu 

Miejskiego w Ciechanowcu”. Zmniejszenia dokonano ponieważ ww. zadanie  

w całości zrealizowane będzie w 2024 r., 

- 10 040 000,00 zł - środki z budżetu państwa na realizację zadania inwestycyjnego 

pn. „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z niezbędną infrastruktura 

towarzyszącą”. Zmniejszenia dokonano ponieważ zgodnie z podpisaną umową  

i harmonogramem robót zadanie będzie realizowane w latach 2024-2025. 

Do budżetu zostały wprowadzone środki na następujące zadania: 

- 111 776,00 zł - środki NFOŚiGW na koszty usuwanie folii rolniczej, 

- 6 814,60 zł - środki na utworzenie nowych miejsc w Żłobku Miejskim  

w Ciechanowcu, 

- 26 000,00 zł - środki z budżetu województwa podlaskiego na dofinansowanie 

zakupu samochodu pożarniczego dla OSP w Ciechanowcu, 

- 8 083,00 zł - środki z budżetu państwa a organizowanie specjalistycznych usług 

opiekuńczych w miejscu zamieszkania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Skarbnik Jadwidze 

Koc za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących Komisji  

o przekazanie opinii. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał 

rozpatrywane na dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał 

rozpatrywane na dzisiejszej sesji.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał rozpatrywane na 

dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 424/LV/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 

Koc o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej jest ściśle powiązana ze zmianą w budżecie gminy na rok 2024. Dane za 

rok 2023 są zgodne z budżetem gminy na 2023 rok. Jeśli chodzi o rok 2024, to 

dochody i wydatki zostały zwiększone o wartość zadań, których realizacja została 

przesunięta z roku 2023. Zmiany dotyczą głownie załącznika nr 2, gdzie 
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zaplanowane są przedsięwzięcia, których określenie umożliwi Burmistrzowi 

Ciechanowca podpisanie umów, wynikających z rozstrzygnięcia przetargów do 

zadań, jakie zostały zdefiniowane w poprzednim projekcie uchwały i dotyczącą 

Budowy Budynku Mieszkalnego oraz Budowy Stadionu Miejskiego.  

Do zmian w WPF dopisano dwa kolejne zadania na rok 2024 i jest to: 

- budowa ogrodzenia terenu Żłobka w Ciechanowcu – 147 000,00 zł, 

- zadaszenie istniejących boisk przy Szkołach Podstawowych w Ciechanowcu  

i Łempicach. Przewidywana łączna kwota tej inwestycji wynosi 4 950 000,00 z czego 

1 504 000,00 gmina będzie musiała dołożyć ze środków własnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec 
na lata 2023 – 2037. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 
2037. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 425/LV/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowską poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki  
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o powierzchni 20 m2 , położonej w Ciechanowcu przy ul. K. Uszyńskiego, na okres  

5 lat z przeznaczeniem pod garaż. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 

Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

 ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Krzysztof Koc, 
Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, 
Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek, Stanisław Szczepan Kietliński 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 426/LV/23 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie 

umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 

Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6  

do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy części działki w trybie bezprzetargowym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedłożony projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy na część 

działki, o powierzchni 0,6728 ha, położonej w Bujence na okres 3 lat  
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z przeznaczeniem na użytek rolny.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki  

w trybie bezprzetargowym. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki w trybie 

bezprzetargowym. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0 , WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 427/LV/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

części działki w trybie bezprzetargowym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości, za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 

związany jest z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

oraz ze zmianą definicji nieczystości ciekłych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał czy zmiana dotyczy tylko kosztów 

ponoszonych przy wybieraniu tzw. osadów przy oczyszczalniach przydomowych  

i osadnikach. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 

zmiana dotyczy tylko oczyszczalni przydomowych. Pozostałe opłaty związane  

z odbiorem nieczystości ciekłych pozostają bez zmian. Jest to nowy zapis, zgodny  

z ustawą, który w wcześniejszej uchwale nie był uwzględniony. W uchwale zapisano, 

że opłata za odbiór 1 m3 nieczystości ciekłych będzie wynosiła do 30 zł i jest to zapis, 

który określa górną granicę. 

 

Radny Krzysztof Koc poinformował, że jego zdaniem ta stawka nie będzie 

adekwatna do kosztów ponoszonych przez firmę, ponieważ do wybrania m3 osadu  

z osadnika nie wystarczy jeden człowiek. Ponadto urządzenie, które będzie pobierało 

osad musi być przeznaczone wyłącznie do tego celu, z uwagi na fakt, że w osadzie 

znajduje się piach i inne nieczystości. Tzw. beczka po każdorazowym napełnieniu 

osadem wymaga czyszczenia. Zdaniem Radnego należy przeanalizować sytuację  

z Prezesem FARE Wojciechem Puchaczewskim bo podana stawka za wybranie 

osadu jest zbyt niska. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki stwierdził, że ten temat nie został 

poruszony przez Radnego Krzysztofa Koca na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

Burmistrz poinformował, że kalkulację kosztów opracowuje Przedsiębiorstwo FARE, 

które otrzymało projekt uchwały i nie wniosło żadnych uwag co do wysokości 

podanej kwoty. Ponadto z rozmów z Prezesem FARE Wojciechem Puchaczewskim 

wynika, że niewiele jest oczyszczalni przydomowych na terenie gminy. Przy okazji 

Burmistrz Ciechanowca nawiązał do tematu poruszonego na posiedzeniu Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego przez Radną Dorotę Niemyjską, który 

dotyczył nieprawidłowości w naliczaniu kilometrów przy transporcie nieczystości 

ciekłych od mieszkańców Pobikier. Burmistrz poinformował, że przy okazji weryfikacji 

sposobu prawidłowego naliczania kilometrów okazało się, że od początku roku tylko 

jeden raz zgłoszono odbiór nieczystości z tej miejscowości, w związku z tym nasuwa 

się pytanie jak pozostali mieszkańcy pozbywają się nieczystości. Następnie 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki wrócił do odpowiedzi na pytanie 

Radnego Krzysztofa Koca podsumowując, że to Przedsiębiorstwo FARE dokonuje 

kalkulacji kosztów oczyszczania osadników instalacji przydomowych. 

 

Radny Krzysztof Koc nawiązał do wcześniej postawionego pytania dotyczącego 

ilości maszyn przeznaczonych do wybierania szamba oraz osadu. 

 

Burmistrz poinformował, że ilość maszyn nie powinna być przedmiotem obrad sesji. 

Kwestie techniczne należy omawiać z Prezesem FARE. Jeszcze raz podkreślił, że 
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skoro Prezes FARE nie wniósł zastrzeżeń do podanej stawki, oznacza to, że mieści 

się w tej kwocie. I zapytał czy Radny Krzysztof Koc chce podnieść mieszkańcom 

stawkę opłat za wywóz nieczystości. 

 

Radny Krzysztof Koc poinformował, że nie chce podnieść stawki, ale uważa, że jest 

nieadekwatna do ponoszonych kosztów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje 

zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały i pozostało jedynie przegłosować  

tę uchwałę. 

 

Głos zabrał Radny Zygmunt Józef Kosk, który zwrócił się do Radnego Krzysztofa 

Koca i poinformował, że z tego, co mu wiadomo, to ta sama beczka zabiera 

nieczystości z przydomowych oczyszczalni. Dodał, że kreślono górną stawkę 

wywozu nieczystości. W przypadku, kiedy okaże się, że jest problem z osadnikami to 

Przedsiębiorstwo FARE będzie pobierało stawkę maksymalną za wywóz osadu, a za 

wywóz szamba 19 zł tak, jak było do tej pory. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zapytał czy mieszkańcy gminy, którzy 

posiadają osadniki w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków muszą mieć 

podpisaną umowę ze spółką FARE. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki odpowiedział, że zdecydowanie tak. Należy podpisać 

umowę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś jeszcze ma 

pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości,  

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (11): 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 29 czerwca 2023 roku 

str.16 

 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 

Violetta Maria Zdunek 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (2): 

Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta większością głosów.  

 

Uchwała Nr 428/LV/23 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości, za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 121/XVIII Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 27.02.2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że wprowadzona nowelizacja 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku na terenie gmin do dyrektywy ściekowej 

dotyczącej oczyszczania ścieków komunalnych spowodowała, że nowa grupa 

właścicieli nieruchomości objęta została obowiązkiem regularnego opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i osadników instalacji przydomowych oczyszczalni 

ścieków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 121/XVIII Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

z dnia 27.02.2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Ciechanowiec. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr 121/XVIII Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27.02.2020 r.  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Krzysztof Koc, 

Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Stanisław Szczepan Kietliński, Dorota Niemyjska  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta większością głosów.  

 

Uchwała Nr 429/LV/23 w sprawie zmiany uchwały nr 121/XVIII Rady Miejskiej w 

Ciechanowcu z dnia 27.02.2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, 

poboru i terminów płatności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały w sprawie 

opłaty targowej został przygotowany z uwagi na zmianę osoby inkasenta. W związku 

z zakończeniem umowy o pracę jednego z pracowników Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu nowym inkasentem została Pani Agnieszka Raczkowska, której 

powierzono pobór inkasa opłaty targowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, poboru i terminów 

płatności. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 430/LV/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, 

poboru i terminów płatności stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika Matki Sybiraczki  

w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika Matki Sybiraczki. Pomnik zostanie 

usytuowany na Placu Jana Pawła II w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

 

Głos zabrał obecny na sesji Rady Miejskiej Pan Adam Poniatowski, który 

poinformował, że przybył na obrady w innej, bardzo istotnej dla mieszkańców 

Ciechanowca sprawie, ale w kwestii pomnika również chce się wypowiedzieć. 

Oznajmił, iż mieszkańcy wielokrotnie zwracali uwagę, że pomnik Jana Pawła II 

powinien stać na Placu Jana Pawła II, a nie pod parkanem księdza proboszcza. Jego 

zdaniem należy wziąć pod uwagę, że pomnik stoi w niewłaściwym miejscu oraz to, 

że uroczystości odbywające się przy pomniku w wielu przypadkach blokują przejazd. 

Przy Placu Jana Pawła II jest możliwość zorganizowania uroczystości bez stwarzania 

zagrożenia. Dodał, że jest za wzniesieniem pomnika Matki Sybiraczki, ale jego 

zdaniem warto zastanowić się nad innym miejscem lub usytuowaniem go na miejscu 

pomnika Jana Pawła II. Zasugerował, aby zasięgnąć opinii mieszkańców w tej 

sprawie. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że o ile 

pamięta to przeprowadzano konsultacje dotyczące usytuowania pomnika Jana Pawła 
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II i wskazano teren, na którym pomnik obecnie się znajduje. W kwestii usytuowania 

pomnika Matki Sybiraczki przeprowadzono ankietę internetową i zdecydowana 

większość głosów wskazała miejsce przy Placu Jana Pawła II. Burmistrz 

Ciechanowca nadmienił, że przeniesienie pomnika przede wszystkim wymaga 

pozwolenia, a co za tym idzie również czasu. Na ten moment uzyskano już 

niezbędne pozwolenie na budowę pomnika Matki Sybiraczki na Placu Jana Pawła II, 

co więcej, figura jest gotowa do odbioru. Dodatkowo przeniesienie pomnika wiąże się 

także z nakładami finansowymi, a budżet gminy jest bardzo napięty i nie ma w nim 

miejsca na inwestycje związane ze zmianami.  

 

Głos ponownie zabrał Pan Adam Poniatowski, który stwierdził, że nie było konsultacji 

w sprawie usytuowania pomnika Jana Pawła II przy parkanie księdza proboszcza. 

Decyzja została podjęta przez byłego Burmistrza Ciechanowca. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w tej sprawie powinna 

zostać podjęta uchwała, tak jak to ma miejsce w przypadku wzniesienia pomnika 

Matki Sybiraczki. Dodał, że kwestia podjęcia uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 

Jana Pawła II zostanie sprawdzona.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wzniesienia pomnika Matki Sybiraczki w Ciechanowcu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wzniesienia pomnika Matki Sybiraczki w Ciechanowcu. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 431/LV/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 

Matki Sybiraczki w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Ciechanowiec. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w związku z nowelizacją 

ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej wprowadzono zmiany, które weszły  

w życie 22 czerwca 2023 r. nadając nowy charakter funkcjonowaniu zespołów i grup 

pracujących w obszarze przeciwdziałania przemocy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 432/LV/23 w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Ciechanowiec stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2023”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały zawiera 

nowy program opieki nad zwierzętami. Po uwzględnieniu wskazówek Podlaskiego 

Urzędu Wojewódzkiego szczegółowo dopracowano wysokość środków finansowych 

przeznaczonych na realizację programu oraz sposób wydatkowania tych środków 

zgodnie z wytycznymi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2023”. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2023”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 433/LV/23 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2023” stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej  

w Łempicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Rada Pedagogiczna, Rada 

Rodziców oraz Samorząd Szkolny Szkoły Podstawowej w Łempicach zwróciły się  

z wnioskiem o nadanie szkole imienia Świętego Jana Pawła II z dniem 1 września 

2023 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Łempicach. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania imienia Szkole Podstawowej w Łempicach 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 434/LV/23 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w 

Łempicach stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o działalności Biblioteki i Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor COKiS  

i Biblioteki Miejskiej Sylwię Kuczuk – Szymańską o przedstawienie informacji. 

 

Dyrektor Sylwia Kuczyk - Szymańska poinformowała, że główne kierunki działań 

COKiS to organizacja zajęć dodatkowych dla dzieci, młodzieży, dorosłych i seniorów. 

W 2022 roku działało 11 sekcji, z których korzystało ponad 200 osób. Były to m.in. 

zajęcia plastyczne, zajęcia taneczne, zajęcia wokalne, gry na instrumentach dętych, 

gry na gitarze, gry na perkusji oraz inne. Dodatkowo COKiS zajmuje się organizacją 

wydarzeń kulturalnych i artystycznych, organizacją i przygotowaniem kąpieliska, 
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dbaniem i przygotowywanie stadionu miejskiego do rozgrywek, pielęgnacją zieleni 

przy ścieżce bioróżnorodności. W ramach działalności COKiS prowadzony jest punkt 

informacji turystycznej oraz wypożyczalnia sprzętu wodnego. W 2022 roku COKiS 

zorganizował ponad 30 wydarzeń kulturalnych, m.in. Noc Świętojańską, Koncert 

Charytatywny, konkursy plastyczne oraz zrealizowano dwa projekty: ministerialny  

oraz z funduszy europejskich. W ramach projektu ministerialnego zakupiono sprzęt – 

wyposażenie do Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu, natomiast z funduszy 

europejskich zorganizowano dodatkowe zajęcia dla seniorów. 

 

Biblioteka posiada w swoich strukturach oddział dla dzieci, wypożyczalnię dla 

dorosłych i czytelnię. W 2022 roku w bibliotece zarejestrowanych było ponad 900 

osób. Były to osoby, które aktywnie korzystały z biblioteki. Z internetu skorzystało 

280 osób. Łącznie bibliotekę odwiedziło ponad 6000 osób. Zbiory biblioteczne 

wzbogacono o 475 pozycji. Na nowości wydawnicze wydatkowano 12 300 zł. 

Dodatkowo biblioteka organizowała spotkania promocyjne oraz bezpłatne seanse 

filmowe pod nazwą „Oscarowe Piątki”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował przez przedłożenie 

informacji i zapytał czy Radni zgłaszają pytania. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, ze odnosi się z wielkim 

szacunkiem do pracy Pani Dyrektor Sylwii Kuczuk – Szymańskiej oraz jej 

pracowników, ale jego zdaniem, w przedstawionej informacji brakuje wiadomości  

na temat poniesionych kosztów na konkretne sekcje i organizację imprez. Ponadto 

zwrócił uwagę na liczbę zatrudnionych osób. Zapytał, kto prowadzi księgowość 

Domu Kultury oraz jakie są plany pracy na rok 2023. Jego zdaniem zabrakło 

informacji o realizacji budżetu na 2023 rok oraz tego, jakie są potrzeby COKiS na ten 

rok, żeby móc realizować założone zadania. Wspomniał, że wie jak wiele czasu  

i pracy wkładają pracownicy COKiS, aby wszystko funkcjonowało w takiej formie. 

Dodał także, że w mediach społecznościowych brakuje reklamy tego, czym COKiS 

zajmuje się na co dzień, a także zespołów działających przy Domu Kultury, które 

działają bez wynagrodzenia, a byłby to dla nich rodzaj promocji. Kolejną kwestią 

poruszoną przez Radnego Krzysztofa Koca jest brak działalności orkiestry dętej.  

Na zakończenie podsumował, że życzyłby sobie pełnej informacji sprawozdawczo – 

finansowej oraz informacji dotyczącej potrzeb COKiS. 

 

Głos ponownie zabrała Dyrektor Sylwia Kuczyk – Szymańska, która wyjaśniła,  

że przedstawiona informacja jest sprawozdaniem z działalności instytucji, nie 

sprawozdaniem finansowym. Jeśli chodzi o orkiestrę dętą, to wiele osób wyjechało  

z Ciechanowca. Do rozpadu orkiestry przyczynił się COVID. Od 2022 roku przy 

COKiS działa nowy kapelmistrz, na ten moment dzieci są przygotowywane  

od podstaw. Nawiązano współpracę z Zespołem Szkół Ogólnokształcących  

i Zawodowych, ale kształcenie młodzieży jest procesem długotrwałym. Obecnie nie 

ma możliwości aby orkiestra wystąpiła w pełnym składzie, ale przygotowuje się  
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do występu na pasterce. Odnosząc się do kolejnego z zadanych przez Radnego 

Krzysztofa Koca pytań, dotyczącego potrzeb i życzeń, Dyrektor Sylwia Kuczuk – 

Szymańska skwitowała, że są duże.  

 

Burmistrz poinformował, aby przedłożyć taką listę na piśmie. 

 

Pani Dyrektor odniosła się jeszcze do kwestii pracowników i poinformowała, że stara 

się optymalizować zatrudnienie. Dodała, że na okres letni przydałaby się pomoc przy 

pielęgnacji terenów zielonych. Jednostką obsługującą księgowość jest Urząd Miejski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są jeszcze pytania  

do przedstawionej informacji. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Binaś, który zapytał czy w tym roku będzie kąpielisko 

strzeżone. 

 

Dyrektor Sylwia Kuczuk – Szymańska poinformowała, że ma nadzieje, że w tym roku 

uda się uruchomić kąpielisko na Wyspie. Kąpielisko będzie czynne w weekendy – 

soboty i niedziele. Pierwszy weekend kiedy kąpielisko będzie strzeżone to 7-8 lipca 

2023 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Zbiorcza 

informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Violettę Marię Zdunek o przedstawienie informacji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Violetta Maria Zdunek 

poinformowała, że w 2022 roku do Rady Miejskiej wpłynęły 4 petycje. Stosownie do 

art. 8 ustawy (ustawa z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach), zarówno skan jak i treść 

udzielonych odpowiedzi zostały zamieszczone na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 
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Nie zgłoszono.  

 
Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w dniu 

dzisiejszym, przed sesją, do Biura Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęło 

pismo - prośba złożona przez Pana Adama Poniatowskiego dotycząca rozpatrzenia 

w trybie pilnym remontu ulicy Kuczyńskiej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że nie zdążył się 
jeszcze zapoznać z pismem. 
 
Głos zabrał Pan Adam Poniatowski, który poinformował, że 22 maja 2023 roku do 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego wpłynęła petycja od mieszkańców, 
z prośbą o podjęcie działań w sprawie pilnego, kapitalnego remontu ulicy 
Kuczyńskiej w Ciechanowcu. Pan Adam Poniatowski odczytał treść pisma. 
Poinformował, że petycja została skierowana nie tylko do Pana Burmistrza 
Eugeniusza Święckiego, ale także do Pana Starosty Wysokomazowieckiego 
Bogdana Zielińskiego. Pan Adam Poniatowski poinformował, że Rada Powiatu 
Wysokomazowieckiego dnia 7-go czerwca 2023 r. podjęta uchwałę w tej sprawie, 
która uwzględnia petycję mieszkańców Ciechanowca w sprawie podjęcia działań  
w kierunku remontu nawierzchni ul. Kuczyńskiej w Ciechanowcu, w celu zwiększenia 
bezpieczeństwa użytkowników ruchu. Następnie poinformował, że 23 maja 2023 r. 
otrzymał odpowiedź od Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego i odczytał treść 
pisma. W pisemnej odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca wyjaśnia, że sprawa złego 
stanu nawierzchni przy ulicy Kuczyńskiej jest mu znana i faktycznie wymaga 
kapitalnego remontu, który niestety pociąga za sobą duże nakłady finansowe. 
Zarówno powiat jak i gmina musi zabezpieczyć na ten cel stosowne środki. Gmina 
realizuje nowe inwestycje i na ten moment nie ma środków do przekazania. Starosta 
wysokomazowiecki Bogdan Zieliński w 2023 roku, w celu pozyskania środków na 
przebudowę drogi powiatowej Ciechanowiec – Wysokie Mazowieckie wraz z ulicą 
Kuczyńską wystąpił z wnioskiem o powołanie Związku Powiatowo – Gminnego „Nad 
Nurcem”, którego celem jest złożenie wniosku i pozyskanie funduszy na realizację 
ww. inwestycji. Rada Miejska w Ciechanowcu podjęła uchwały w sprawie utworzenia 
Związku Powiatowo – Gminnego „Nad Nurcem” oraz przyjęcia Statutu Związku. 
Przyjęcie uchwał jest podstawą do złożenia przez powiat wysokomazowiecki wniosku 
o dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Ciechanowiec – Wysokie 
Mazowieckie wraz z ulicą Kuczyńską. Wniosek o dofinansowanie będzie złożony 
jeszcze w 2023 roku. Po rozstrzygnięciu przetargu odbędą się konsultacje.  
W pisemnej odpowiedzi Burmistrza wyjaśniono także, że gmina Ciechanowiec 
podnosiła problem braku przejść do sklepu Arhelan oraz Dino w Zarządzie Dróg 
Powiatowych w Wysokiem Mazowieckiem. Dyrektor Zarządu Dróg Marcin Korcz 
poinformował, że przejście do sklepu Arhelan zostanie wykonane, natomiast 
przejście do sklepu Dino nie zostanie wykonane z powodu braku chodnika. Dyrektor 
Korcz zaznaczył też, że skoro planowana jest inwestycja to utrudnienia zostaną 
usunięte na nowo wybudowanej ulicy.  
Pan Adam Poniatowski poinformował, iż liczył na to, wzorem tego co zrobił Pan 
Starosta Bogdan Zieliński, że Pan Burmistrz przedstawi tę petycję na posiedzeniach 
Komisji, które wypracują stanowisko w tej sprawie i na dzisiejszej sesji dojdzie do 
podjęcia uchwały, tak ważnej dla mieszkańców całego miasta. Zaznaczył, że jest  
to ulica wjazdowa do miasta, ulica powiatowa czyli jedna z główniejszych  
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w Ciechanowcu. Na spotkaniu, zorganizowanym w budynku Szkoły Podstawowej 
przy ulicy Sosnowej, można było usłyszeć od mieszkańców, że w domach przy ulicy 
Kuczyńskiej pękają ściany, stropy i płytki w łazienkach. Na ten moment słyszy się 
odpowiedź, że remont drogi będzie realizowany przy wraz z budową drogi  
z Wysokiego Mazowieckiego do Ciechanowca, gdy zostaną pozyskane środki 
zewnętrzne. Kontynuując stwierdził, że sprawa ciągnie się od lat, mieszkańcy ulicy 
są u kresu wytrzymałości i prawdopodobnie będą składać pozew w tej sprawie, 
ponieważ stan ulicy jest tragiczny. Ponownie wspomniał, iż liczył na to, że temat ulicy 
Kuczyńskiej będzie przedmiotem obrad sesji i wzorem powiatu zostanie podjęta 
uchwała. Jeśli inwestycja będzie rozpatrywana w całości, to remont ulicy Kuczyńskiej 
może się przeciągnąć o długie lata. Dodał, iż przekazał sugestię dyrektorowi Zarządu 
Dróg Powiatowych, aby podzielić inwestycję na części. W pierwszej kolejności zrobić 
ulicę Kuczyńską, a w późniejszym okresie, kiedy pojawią się pieniądze, pozostałą 
część. Na zakończenie stwierdził, że musiał przedstawić Radnym temat, który dawno 
temu powinien zostać przedstawiony przez Burmistrza.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował,  
że temat ulicy Kuczyńskiej jest znany, ale nie jest to najgorsza ulica powiatowa  
w Ciechanowcu. W gorszym stanie technicznym jest ulica Drohicka. Oznajmił,  
że rozmowy z Panem Starostą Bogdanem Zielińskim w sprawie remontu tych dwóch 
ulic trwają od początku kadencji. Zdaniem Burmistrza nagłe zainteresowanie Pana 
Adama Poniatowskiego remontem ulicy Kuczyńskiej jest związane ze zbliżającymi 
się wyborami i kampanią wyborczą. Starania gminy o pozyskanie środków na 
inwestycje związane z remontem dróg Kuczyńskiej i Drohickiej rozpoczęły się dużo 
wcześniej. Nadmienił, że Rada Miejska nie będzie podejmować uchwały w kwestii 
ulicy Kuczyńskiej ponieważ nie jest właścicielem. Powiat miał prawo podjąć taką 
uchwałę. Burmistrz dodał, że petycja została przekazana Radnym z okręgu 
wyborczego, którego dotyczy. 
 
Głos zabrała Radna Aneta Joanna Czarnecka, która potwierdziła, że zapoznała się  
z petycją w momencie kiedy trafiła do urzędu i miała pełną informację o sprawie. 
 
Ponownie głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który oznajmił,  
że dzisiaj Rada Miejska nie podejmie natychmiastowej uchwały dotyczącej remontu 
ulicy Kuczyńskiej ponieważ Radni wiedzą jaki jest stan budżetu gminy oraz to, jakie 
są najpilniejsze inwestycje. W porozumieniu ze Starostą zgłoszono ulicę Kuczyńską  
i Drohicką do kolejnej edycji konkursu na dofinansowanie remontu dróg. Burmistrz 
odniósł się jeszcze do kwestii uroczystości stwarzających zagrożenie przy pomniku 
Jana Pawła II i poinformował, że właścicielem Rynku jest Urząd Marszałkowski  
i obecnie trwają prace nad przekazaniem Rynku miastu Ciechanowiec i wyznaczeniu 
drogi wojewódzkiej ulicą Dworską. Należy poczekać, aż zostanie wybudowana 
obwodnica i wtedy można będzie podejmować dalsze kroki. Burmistrz wrócił również 
do tematu zorganizowanego w Szkole Podstawowej spotkania z mieszkańcami 
miasta, dotyczącym remontu ulicy Kuczyńskiej i stwierdził, że na takie spotkanie 
wypadało zaprosić Burmistrza. 
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który odniósł się do petycji i stwierdził, że 
powodem, przez który ta i inne ulice w Ciechanowcu niszczeją jest brak obwodnicy. 
Następnie zasugerował, aby wziąć pod rozwagę dlaczego nie ma obwodnicy. 
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Na zakończenie Burmistrz Eugeniusz Święcki zwrócił się do Pana Adama 
Poniatowskiego i poinformował, że w przypadku podobnych inicjatyw w przyszłości 
zaprasza do współpracy. 
 
Pan Adam Poniatowski stwierdził, że jego działalność społeczna trwa od ponad 
dwudziestu lat i dotyczy różnych dziedzin, o czym wiedzą mieszkańcy Ciechanowca. 
Poruszył również temat obwodnicy i stwierdził, że gdyby działania Burmistrza były 
podjęte w odpowiednim momencie, w kwestii obwodnicy i kwestii gazociągu, to 
trwałaby już budowa. Jego zdaniem przeprojektowanie obwodnicy było niepotrzebne, 
a rozpowszechnianie informacji o tym, że jest winien zablokowania budowy 
obwodnicy jest karygodne. Na zakończenie dodał, że jeśli chodzi o umiejscowienie 
ulic w hierarchii ważności to jego zdaniem jest diametralna różnica pomiędzy ulicą 
Drohicką, a ulicą Kuczyńską, którą codziennie przejeżdżają tysiące samochodów  
i mleczarni.  
 
Burmistrz Eugeniusz Święcki zaprosił wszystkich na uroczyste podpisanie umowy  
na wykonanie zadania pn. „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz  
z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą.”  
 
Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  

i zamknął obrady LV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które 

jest przechowywane. 

 

 

 

 

   Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Karolina Kozłowska               Marek Karolewski 
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